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Beantwoording raadsvragen 
Opinieraad Samenleving 27 november 2018 
 
  6.A.1 Moties kinderpardon gemeente Enschede en Heumen 

D66 – Thierry de Heer  
 
Vraag 
Zijn er in Woensdrecht gevallen bekend van kinderen die in aanmerking komen van het 
kinderpardon of van kinderen die er juist niet voor in aanmerking komen en Nederland 
moeten verlaten? 
 
Antwoord 
Nee, deze gevallen zijn in Woensdrecht niet bekend. Het kinderpardon is bedoeld voor 
kinderen van asielzoekers en alleenstaande minderjarigen die geen verblijfsvergunning 
hebben. Alle asielzoekers die in Woensdrecht gehuisvest worden, hebben een verblijfstatus 
en mogen dus in Nederland blijven.  
 
 
  6.A.2 VNG ledenbrief verlengen overgangsrecht beschermd wonen 

D66 – Thierry de Heer  
 
Inleiding 
Voor inwoners met een indicatie beschermd wonen met overgangsrecht wordt de indicatie 
verlengd tot 1-1-2021. Er wordt in de brief ook gesproken over inwoners met een indicatie 
beschermd wonen zonder overgangsrecht. 
Vraag 
Zijn er in de gemeente Woensdrecht inwoners met een indicatie beschermd wonen zonder 

overgangsrecht? 

Antwoord 
Ook in onze regio zullen er indicaties zijn die lopen tot 31-12-2019. Bij het bepalen van de einddatum 

wordt altijd een inhoudelijk afweging gemaakt en bekeken tot wanneer de ingezette zorg verwacht 

wordt nodig te zijn.  

 

Vraag 
Zo ja, hoeveel inwoners betreft het? 

Antwoord 
Mensen die verblijven in beschermd wonen worden ingeschreven op het adres van de zorglocatie 

waar zij verblijven. Het is niet duidelijk of in de vraagstelling wordt gedoeld op mensen die 

momenteel in Woensdrecht verblijven, of anderszins.  

Op dit moment is men in Bergen op Zoom bezig met een conversie van een oud naar een nieuw 

systeem. Er volgt later nog een antwoord op de vraag om het aantal inwoners waar het omgaat. 

Vraag 
Gelden voor deze inwoners met een indicatie beschermd wonen zonder overgangsrecht 

dezelfde afspraken als degenen met overgangsrecht?  
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Antwoord 
Voor inwoners met een indicatie beschermd wonen zonder overgangsrecht, maar die wel een 
indicatie hebben tot 31-12-2019, zal per cliënt inhoudelijk beoordeeld worden of de indicatie wordt 
verlengd, voor welke termijn en welke zorg wordt toegekend. Hiermee wordt passende 
ondersteuning geboden zoals onze opdracht vanuit de Wmo luidt. 

 
Vraag 
Zo nee, welke afspraken gelden er wel? 

Antwoord 
Er gelden dezelfde afspraken: Voor inwoners met een indicatie beschermd wonen zonder 
overgangsrecht, maar die wel een indicatie hebben tot 31-12-2019, zal per cliënt inhoudelijk 
beoordeeld worden of de indicatie wordt verlengd, voor welke termijn en welke zorg wordt 
toegekend. Hiermee wordt passende ondersteuning geboden zoals onze opdracht vanuit de Wmo 
luidt. 

 
 
 
  6.A.3 Stappenplan op naar meer toiletten 

VVD – Robbert Jan Willeboordse  
 
Inleiding 
VVD Woensdrecht is ervan op de hoogte dat het naar de wc gaan moeilijk is voor mensen 
met buik-, blaas en darmklachten en is blij dat er dergelijke initiatieven zijn als deze. De VVD 
hoopt dat dit initiatief een aanleiding is om het makkelijker te maken voor veel mensen om 
naar de wc te gaan tijdens het recreëren of winkelen. 
 
Vraag 
Hoe staat het college tegenover dit initiatief? 
 
Antwoord 
Het college heeft kennisgenomen van, en staat positief tegenover het initiatief. 
 
Vraag 
Op het moment is slechts één gelegenheid aangesloten op de HogeNoodApp (afgezonderd 
van het gemeentehuis). Worden er inspanningen gedaan dat meer middenstanders zich 
aansluiten bij de HogeNoodApp? 
 
Antwoord 
Het college zal de HogeNoodApp daar waar mogelijk onder de aandacht brengen. 
 
PvdA – Wendy de Koning  
 
Inleiding 
De groene gemeente Woensdrecht wil zich graag profileren en aantrekkelijk maken voor 
winkelend publiek en de natuurliefhebber. Voldoende toiletten horen bij een gastvrije 
gemeente.  
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Naast het gemeentehuis en de camping De Beijaartshoeve zijn er geen openbare toiletten 
aangemeld in de HogeNood-app. PvdA is ervan overtuigt dat er meer gastvrije ondernemers 
in onze gemeente aanwezig zijn, maar dat zij niet aangemeld zijn in de HogeNood-app. 
Dit is een gemiste kans. Het promoten van deze app en het uitdelen van de bijbehorende 
sticker onder onze ondernemers is een kleine moeite en een mooi gebaar van een gastvrije 
groene gemeente Woensdrecht. 
 
 
Vraag 
Is het stappenplan naar meer toiletten inmiddels opgepakt? 
Zo ja, wie is er mee bezig en met wie wordt de samenwerking gezocht? 
 
Antwoord 
Het college heeft kennisgenomen van het initiatief en zal de HogeNoodApp daar waar 
mogelijk onder de aandacht brengen. Het stappenplan is niet opgepakt, maar zou ons hierbij 
kunnen helpen. 
 
Vraag 
Is er op dit moment overlast door wildplassen bekend? 
 
Antwoord 
Er is op dit moment geen overlast door wildplassen bekend. 
 
Vraag 
Bent u bereid om te kijken of het mogelijk is om de HogeNood-app en de bijbehorende 
sticker te promoten en te verspreiden in onze groene gemeente? 
 
Antwoord 
Het college zal de HogeNoodApp daar waar mogelijk onder de aandacht brengen. Het 
promoten en verspreiden van de sticker behoort tot de mogelijkheden. 
 
D66 – Thierry de Heer  
 
Vraag 
Op welke manier is er in de gemeente Woensdrecht behoefte aan dit ‘Stappenplan op 

weg naar meer toiletten’? 

 
Antwoord 
Het college heeft kennisgenomen van het initiatief en zal de HogeNoodApp daar waar 
mogelijk onder de aandacht brengen. Het stappenplan zou ons hierbij kunnen helpen 
 
 
  6.A.4 Reactie inspectie gezondheidszorg en jeugd op zwartboek 

JBB 
Akt – John Mathijssen  
 
Vraag 
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Klopt het dat de Ombudsman gestopt is met het onderzoek? 
Zo ja, gaat de inspectie nu zelf een onderzoek instellen? 

 
Antwoord 
Inderdaad heeft de Ombudsman het onderzoek naar de casus van JBB stopgezet. De reden 
van stopzetten is niet kenbaar gemaakt. Het onderzoek van de Ombudsman was één van de 
redenen voor de inspectie om het verzoek tot onderzoek nu niet in behandeling te nemen. 
De inspectie heeft laten weten het verzoek tot onderzoek te heroverwegen. Wanneer wij 
hier meer over weten zal de raad hierover worden geïnformeerd. 
 

 
 
 
  6.A.7 Berlimont consulting verzoek nietigverklaring 3 Wmo 

overeenkomsten en  
6.A.9 VNG ledenbrief Ontwikkelingen inzake de overeenkomst 
regresrecht Wmo 

Akt – John Mathijssen  
 
Vraag 
Zijn er bij Gemeente Woensdrecht gevallen bekend waarbij het Regresrecht Wmo toegepast 
wordt? 

 
Antwoord 
Op dit moment zijn er geen gevallen bekend waarop het Regresrecht Wmo van toepassing is. 
 
Vraag 
Hoe gaan we in de toekomst hiermee om? M.a.w.  

o Gaat Woensdrecht dit zelf doen? 
o Gaat Woensdrecht een specialistische advocaat dit laten doen? 
o Gaat Woensdrecht dit samen met andere gemeenten en een advocaat doen? 
o Gaat Woensdrecht het anders doen, en zo ja, hoe dan? 

 
Antwoord 
Gemeenten zijn pas recent geïnformeerd over het besluit dat de overeenkomst afkoop 
regresrecht niet wordt gecontinueerd in 2019. De gemeente Woensdrecht beraadt zich nog 
over de wijze waarop we hier in de toekomst mee omgaan. 
 
D66 – Thierry de Heer  
 
Inleiding 
Vanaf 1 januari 2019 zullen gemeenten zelf verhaal moeten halen bij de 
aansprakelijkheidsverzekeraars wanneer zij kosten hebben voor Wmo-voorzieningen voor 
nieuwe regresslachtoffers die vanaf 2019 te maken krijgen met een ongeval waarvoor een 
derde aansprakelijk is. In de brief van VNG worden enkele opties genoemd waarop 
gemeenten dit kunnen regelen.  
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Vraag 
Hoe is de gemeente Woensdrecht voornemens hiermee om te gaan? 

 

Antwoord 
Gemeenten zijn pas recent geïnformeerd over het besluit dat de overeenkomst afkoop 
regresrecht niet wordt gecontinueerd in 2019. De gemeente Woensdrecht beraadt zich nog 
over de wijze waarop we hier in de toekomst mee omgaan. 
 
 
  6.A.8 Brief ISD Brabantse Wal aan raad over ISD en integrale 

toegangen 
Akt – John Mathijssen  
 
Vraag 
Is het al duidelijk wat Bergen op Zoom en Steenbergen gaan doen voor de uitvoering van de 
integrale toegang? Welke taken komen er naar Woensdrecht? 

 
Antwoord 
Met deze brief willen we u informeren over het feit dat de ISD Brabantse Wal in de integrale 
toegang van alle drie de Brabantse Wal gemeenten gaat participeren. Hoe de deelname van 
de ISD in de Woensdrechtse integrale toegang vorm krijgt, nemen we mee in het 
verbeterplan voor de doorontwikkeling van de integrale toegang. Hoewel de drie gemeenten 
nauw samenwerken houdt/ontwikkelt ieder zijn eigen integrale toegang.  De taken worden 
niet onderling verdeeld. 
 

 
 
 
 
 
 


